

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 28-10-2021 01:05:15 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 28-10-2021 01:05:15 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهرى
Date of event: 21-10-2021	تاريخ الحدث الجوهرى: 2021-10-21
Other	أخرى
The Jordan Phosphate Mines Company, Indo- Jordan Chemicals Co. with Alu Fluoride Limited\ Indian company signed on 27 th October 2021 . The Share Subscription Agreement in according to Joint Venture agreement singed on 8 th Jan. 2020, to establish an aluminum fluoride plant at Eshidiya at cost estimated at USD 30 million . The CEO announced plant will be supplied with 20 thousand tons of fluociclisic acid annually. The Joint Venture will create new job opportunities for the local community and will enhance the company's production and economic capacity, thus enhancing its global position .	قامت شركة مناجم الفوسفات الاردنية بتاريخ 2021/10/27 بتوقيع Share Subscription Agreement بين شركة مناجم الفوسفات الاردنية والشركة الهندية الأردنية للكيمياويات ذات مسؤولية محدودة (JIC) وشركة Alufluoride بالإستناد الى اتفاقية الشراكة الموقعة بتاريخ 2020/1/8، وذلك لإنشاء مصنع فلوريد الالمنيوم في منطقة الشديدة بكلفة تقدر بحوالي 30 مليون دولار بالشراكة مع شركة " Alufluoride " الهنديّة. وبين الرئيس التنفيذي بأنه سيتم تزويد المصنع بـ 20 الف طن من حامض الفلوسليك اسيد سنوياً، حيث سيسهم انشاء المصنع بتوفير فرص عمل جديدة لابناء المنطقة وسيعزز قدرة الشركة الانتاجية والاقتصادية بما يعزز مكانتها العالمية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين